
Zápis z jednání výboru spolku HALAS č. VI/2  
 
Dne 11. 12. 2021 se po členské schůzi spolku a schůzi výboru VI/1 věnované volbě předsedy 
uskutečnila druhá otevřená schůze výboru spolku HALAS v budově Rosmarin Business 
Centra v Praze Holešovicích.  V čase od 18:00 do 19:45 byli přítomni členové výboru Raul 
Kačírek, Pavel Kadlečík a Jan Zvěřina, dále členové spolku Petra Čičová, Hana Havelková, 
Michal Matyska a Karel Štěrba. 

 

Pobočný spolek (dále PS) 

Pavel Kadlečík seznámil přítomné se závěry schůzky s výborem PS z dubna 2021, kdy se 
dohodly kroky k finálnímu řešení, které spočívají v přijetí dalších členů výboru do PS, tak aby 
mohli být zvoleni do výboru PS. Dalším bodem je přesun sídla PS z adresy Tomáše Křenka – 
Jan Zvěřina podniká kroky k získání souhlasu spoluvlastníků nemovitosti tak, aby mohl PS 
změnít sídlo. Pavel Kadlečík zmínil možnost využití adresy „virtuálního sídla“, byť by to bylo 
zpoplatněno. Hlavním záměrem současného výboru je využít kontinuity členů a dořešit 
všechny náležitosti okolo PS, tak aby nový výbor měl „ čistý stůl“. 

Debata se poté vrátila k možnosti odložit zdanění části příjmu do dalšího roku a možnosti tak 
činit opakovaně. Raul Kačírek uvádí, že nemáme k tomuto bodu žádné oficiální vyjádření FÚ 
či MFČR. Dale připomíná, že při zániku PS dojde ke zdanění zbývající části přebytku a 
fakticky k druhému zdanění jakožto příjmu spolku. 

Byla vyslovena otázka jestli je nějaká souvislost mezi zánikem členství ve spolku z důvodu 
neplacení členských příspěvků a členstvím v PS. Bude dále konzultováno s Nelly Pelc 
Vostrou.  

 

Online schůze / debaty 

Pavel Kadlečík se ptá, jestli by měl význam a byl zájem zprostředkovat schůze výboru či 
debaty nad záležitosti spolku formou online schůzek. Michal Matyska navrhuje použít volně 
dostupný konferenční systém na adrese meet.jit.si a pokud by byla potřeba zapojit i někoho 
prostřednictvím telefonu zprostředkuje zoom konferenci.  

 

Plán akcí 

Jak se již děje po dva roky, je dlouhodobé plánování hromadných akcí dost riskatní. Přesto 
Pavel Kadlečík zmínil plánované termíny pro MČRL (druhá polovina května) a MČRS 
(polovina září). Jan Zvěřina upozornil na možný konflikt s termínem mistrovství světa, které 
ještě není oficiálně potvrzeno z WPF, ale jeho uspořádání zvažuje Polsko v termínu 15.-21.9. 
Pokud to WPF potvrdí bude potřeba operativně přesunout MČRS na květen nebo červen. 



K organizačnímu zajištění MČRL se přihlásil Raul Kačírek. Autory úloh jsou Jan Zvěřina 
(logika) a Robert Babilon (vložené sudoku kolo). Pro MČRS připraví úlohy Jiří Hrdina a 
zatím se hledá autor vloženého logického kola.  

Raul Kačírek navrhuje i z vlastní zkušenosti, aby pro akce rozsahu mistrovství republiky byl 
extra garant autorský a garant organizační. Dále byly zmíněny okolnosti registrace na letošní 
MČRL a připomínky ze strany ČSHAK ohledně nutné registrace na našem webu. 

Řešil se i problém s nedostatkem autorů. Aktuálně je nejvíc postižená dlouhodobá soutěž, 
která používá úlohy generované nebo z archívů. Návrh na ukončení dlouhodobé soutěže nebyl 
přijat, byť množství řešitelů není moc vysoké. Karel Štěrba navrhuje obnovit autorskou soutěž 
a tak podnítit autory k větší aktivitě. Pavel Kadlečík a Jan Zvěřina zmiňují, jestli máme zájem 
se přihlásit k autorství jednoho kola GP WPF a pokud se tak stane je třeba počítat s možných 
časovým tlakem, protože zadání je potřeba odevzdat 60 dnů před plánovaným termínem 
luštění. 

Probírala se i možnost spolupráce se slovenskými autory, např. formou recipročního autorství 
nebo formou společného zadání, které ovšem vyžaduje pořádání soutěže ve stejném termínu v 
obou zemích. Pro MČRL požádat ČSHAK o větší autorské zapojení. 

 

GIVT 

Pavel Kadlečík seznámil přítomné s pozitvním obrazem HALASu na této dotační platformě a 
že poskytl rozhovor pro blog (zveřejněn 12.12. na blog.givt.cz). Byla nám opětovně nabídnuta 
kampaň s dočasně zvýšenou odměnou za instalaci nákupního pomocníka. Raul Kačírek se 
podivuje, že při rostoucím objemu online nákupů se příspěvek od GIVTu paradoxně snížil. 
Navrhuje rozšířit povědomí o možnosti, jak bezpracně získat prostředky pro mládež, mezi 
členy žádostí o zobrazení textu nebo banneru na partnerském webu FED-sudoku, kterou bude 
konzultovat s Alešem Markem. 

 

Komunikace 

Částečně již bylo řešeno v bodu možnosti online schůze. Raul Kačírek navrhuje pro zvýšení 
dosahu předávané informace rozesílat členům e-mail.  

Dále byla diskutována budoucnost spolkového webu. Byla vypíchnuta technická zastaralost 
použité verze Drupalu. Zároveň se zvažuje o změně hostingové služby, byť po loňském útoku 
vyjednal Karel Tesař 100% slevu pro letošní rok. Pavel Kadlečík navrhnul oslovit informačně 
zdatné členy a zapojit je do projektu nového webu. Bude potřeba zhodnotit naše potřeby 
publikování a administrace obsahu a nabízené možnosti dostupných redakčních systémů. 

 

Zapsal Michal Matyska 

 
 


